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Referat af uddannelsesudvalgsmøde, MAK-IHM-INE 
 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 
 
Referat fra sidste møde 30. maj 2022 godkendt. 
 
 
 

2. Meddelelser fra formandskabet  
 
Det høje inflationsniveau giver udslag i nedgang i aktivitetsniveauet. Afskedigelser er begyndt at 
melde sig. Der er mange, der mangler uddannelse fx til 50+ IT-værktøjer, der opleves et behov for 
værktøjskurser. 
 
Søren ser udfordringen i gearingen for mange virksomheder, der er købt stort ind. 
 
Der blev ikke oprettet et hold markedsføringsøkonomer i Skjern 2022 pga. manglende tilmeldinger. 
Orientering om status på uddannelser optag: markedsføringsøkonomer, IHM og INE det samme som 
året før.  
 
Søren om rekrutteringssituationen, det har det været udfordret indtil for 4 måneder siden, oplever 
nu at der kommer flere ansøgninger. Skolerne skal ikke lære/undervise de studerende i 
programmerne, men studerende med en god forretningsforståelse er en nødvendighed. 
 
Mark citerede fra møde fra studiebyen Herning, mange virksomheder kender ikke 
Erhvervsakademiet.  
 
 

3. Sager til behandling  
i: aktuelle emner:  
- ”emner fra årshjul” 
 
Studieordning: 
PB der kommer en ny studieordning 
INE ingen ændringer 
MAK ingen ændringer 
 
Beskæftigelse: 
IHM alle i beskæftigelse 
INE alle får job 
MAK mange læser top-up, beskæftigelsesstatus fra sommer kendes ikke. 
 



 
 

Praktik: 
 

MAK, der er mange praktikopslag og 40% har fået praktikplads til januar 2023. 
 
Digitalisering, færdighederne hos studerende er tilfredsstillende oplever Søren. 
Søren kom med input til at de studerende arbejder med projektstyringsværktøjer. Michael S. kunne 
tilføje at IHM-studerende i et kommende projekt, skal aflevering være med udgangspunkt i et 
projektstyringsværktøj. 
 
Der blev spurgt til akkrediteringen og konsekvenserne af, at det er 3. gang. Der bliver hos EAMV 
arbejdet på en forbedring af procedurer m.m. og der er ansat en kvalitetsdirektør og videnchef. 
Akkrediteringsrapporten skal afleveres september 2024.   
 

4. Orientering fra EAMV og uddannelsen 
Orientering fra uddannelsesudvalg medlemmerne  
 
Intet til punktet 
 
 

5. Næste møder – Datoer 
 
Fælles uddannelsesudvalgsmøde hos EAMV mandag den 6. marts 2023 
 
 
 

6. Gennemgang og underskrift af kommissorium. 
 
Eksekveret 
 
 
 

7. Evt.  

 


